



## Job Profile

Version / Date:

1.0 / 1.1.2018

Job Family:

Marketing & Communication Resource

Title:

**Creative Director/Senior Advisor/CEO/Managing Partner**

Specialist function:

Department leader in the company or an agency or member of a Senior Advisory Boards

Function:

- ➔ Leader of an inter-agency business unit
- ➔ Highest-ranking person in the department, entrepreneur

Requirements:

- ➔ Long-standing experience
- ➔ Visionary with global, in-demand sectoral and long-standing market knowledge
- ➔ Will occasionally develop selected project strategies from the outset. In contrast to the art director, this person mostly implements jointly developed strategies with employees and partners

Responsibility:

- ➔ Company department

Experience:

- ➔ At least 8 years' relevant professional and project experience
- ➔ Long-standing leadership experience
- ➔ Exceptional, proven expertise imperative



## Job Profile

Version / Date:

1.0 / 1.1.2018

Job Family:

Marketing & Communication Resource

Bezeichnung:

**Creative Director/Senior Advisor/CEO/Managing Partner**

Fachfunktion:

Leitung der einer Abteilung im Unternehmen oder einer Agentur oder Mitglied eines Senior Advisory Boards

Funktion:

- Leiter einer agenturübergreifenden Business-Unit
- Ranghöchste Person in der Abteilung, Unternehmer

Anforderungen:

- Mehrjährige Erfahrung
- Visionär mit globalem angefragten Branchen- und Jahrzehnte langem Marktwissen
- Entwickelt Strategie in Projekten vereinzelt punktuell ganz am Anfang mit. Im Gegensatz zum Art Director, dieser setzt vor allem die gemeinsam entwickelte Strategie dann mit seinen Mitarbeitern und Partnern um

Verantwortung:

- Abteilung des Unternehmen

Erfahrung:

- Berufserfahrung in der entsprechenden Tätigkeit sowie in Projekten > 8 Jahre
- Verfügt über langjährige Führungserfahrung
- Verfügt über einzigartiges, ausgewiesenes und zwingend benötigtes Fachwissen